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1. Opening
Albert Bek opent de Algemene Ledenvergadering en heet de aanwezigen welkom. Tot spijt van het
bestuur is tweemaal in 2019 de ALV komen te vervallen.
Hij meldt dat agendapunt 2, de presentatie van Ernst Jan Wind is komen te vervallen wegens te
weinig aanmeldingen op voorhand voor deze ALV. Deze wordt geagendeerd voor de
eerstvolgende ALV, dan wel bijeenkomst die het bestuur wil plannen met de netwerkbesturen (zie
punt 5).
Tot slot introduceert hij Mariette Hoogers, bestuurder van de DVGO, waarmee de FVGO tezamen
de PVGO vormt.

2. Verslag ALV 21 november 2018
Het verslag van 21 november 2018 wordt ongewijzigd vastgesteld met dank aan de notulist.

3 Update status regio-organisatie
Marije de Leur geeft een toelichting op de ontwikkelingen rondom de vorming van de regio-
organisatie.
Destijds was met de huisartsen een kerngroep gevormd om te komen tot een regio-organisatie.
Vanwege herschikking binnen de huisartsen is deze kerngroep eind 2018 uiteen gegaan met de
afspraak tot begin maart 2019 weer bijeen te komen.
Gedurende die periode is door de huisartsen is een externe voorzitter aangetrokken, die ook
interviews heeft gehad met de verschillende partijen binnen de paramedici. De verwachting was
dat het overleg tussen huisartsen en paramedici daarna weer vlot getrokken zou worden. Echter,
in het nieuwe visiedocument van de Ghogo worden de paramedische disciplines niet meer
genoemd.
Het overleg tussen huisartsen en paramedici heeft tot op heden geen vervolg meer gekregen.
Inmiddels is samen met de SAGO door de FVGO een brief opgesteld ter attentie van de Ghogo,
met het dringende verzoek weer in gesprek te treden. Deze brief zal in kopie worden gezonden
aan Zilveren Kruis. In de eerstvolgende FVGO nieuwsbrief zal de inhoud van genoemde brief
worden gepubliceerd.
De aanwezige leden geven aan het op prijs te stellen dat deze brief wordt gedeeld.

4. Vertrek Albert Bek als voorzitter FVGO en stemming over nieuwe voorzitter
Albert Bek legt na 4 jaar het voorzitterschap neer. Gedurende deze periode is veel bereikt, zo zijn
de netwerken uitgebreid, is de inhoudelijke koers van de FVGO verder ontwikkeld en is
samenwerking met de DVGO tot stand gekomen. Tot slot is een visiedocument en huishoudelijk
reglement opgesteld.



Albert Bek wenst de FVGO veel succes in de toekomst en draagt met vertrouwen het
voorzitterschap over aan het zittend bestuur.
Dit gezegd hebbende, wordt het bestuursvoorstel waarin het statutair aftreden van de heer
A.J.M.P. Bek als voorzitter bekend wordt gemaakt, door de leden aangenomen.
Marije de Leur merkt op dat het bijzonder is dat de scheidend voorzitter zijn werkzaamheden
gedurende 4 jaar zonder enige achtergrond in de fysiotherapie en belangeloos heeft verricht.
Zij spreekt waardering uit over de wijze waarop hij het voorzitterschap heeft vervuld en bedankt
hem daarvoor hartelijk.

Sander van Dijk geeft aan dat een herhaalde vacature oproep geen nieuw bestuurslid voor het
FVGO heeft opgeleverd.
Voorstel is Marije de Leur aan te stellen als voorzitter. Zij is bij velen bekend en vakinhoudelijk
bekwaam. Dit voorstel wordt aangenomen. Verder wordt voorgesteld Jan Bleijerveld tijdelijk te
benoemen als penningmeester. Ook met dit voorstel stemmen de leden in. De functie van
secretaris wordt ongewijzigd door Sander van Dijk vervuld.

5. Brainstorm verdere invulling van het bestuur van de FVGO
In de afgelopen maanden is een voorstel gedaan door de minister met betrekking tot
taakherschikking van de 2e naar de 1e lijn en van huisarts naar paramedici. In het onderzoek dat
hieraan ten grondslag ligt, zijn een aantal succesfactoren voor het slagen van het initiatief
gedefinieerd, zoals:
- Aanwezigheid bewijs
- Financiering
- Verbinding tussen domeinen
- Gelijkwaardig partnerschap
- Ambassadeurs nodig

Voor de FVGO volgen daar enkele concrete acties uit:
- Samenwerking verbreden bijv. met SAGO
- Aanvraag start impuls aanvragen bij ZonMW
- Aanvraag voucher regiobeeld in samenwerking met Zilveren Kruis is een voorwaarde voor de

eerste 2 punten
- Gesprek Zilveren Kruis
- Gesprekken netwerken FVGO

Met betrekking tot het laatste genoemde punt - gesprekken netwerken FVGO - merkt Jan
Bleijerveld op dat, mede door het uitblijven van respons op de vacature, de vraag gerezen is of de
huidige bestuurlijke organisatie in deze vorm moet worden voortgezet.
In maart wordt een bijeenkomst georganiseerd met alle netwerkbestuurders, waarbij er
gedachtewisseling zal plaatsvinden over bovenstaand vraagstuk.
Aangegeven wordt dat er verschillende opties mogelijk zijn;
1. Een vertegenwoordiger vanuit de netwerken zitting te laten nemen in het bestuur;
2. Fusie met aansluitende regio’s, bijvoorbeeld Eemland;
3. Opheffen van de vereniging en voortzetting als coöperatie, waar eventueel ook andere

paramedische beroepen zitting in kunnen nemen.

Discussie volgt over bovengenoemde opties, waarbij voor- en nadelen worden besproken.



Zo kan het een voordeel zijn andere beroepsgroepen te betrekken of zaken binnen een grotere
regio te organiseren, maar maakt dat het ook lastiger omdat er binnen andere gremia en regio’s
(grote) verschillen bestaan. Ook valt er iets te zeggen voor een klein bestuur die de lijnen van
bovenaf uitzet.

Wat betreft de bestaande netwerken wordt aangegeven dat er nog teveel monodisciplinair wordt
gedacht, zonder dat samenwerking wordt gezocht met de andere netwerken. Het is wenselijk dat
daar verandering in komt.

In het algemeen is de netwerkstructuur helder, maar is op de werkvloer niet altijd duidelijk waar
het bestuur mee bezig is en welke ontwikkelingen er gaande zijn. De netwerken verwachten dat
het bestuur hen meer ondersteunt, wat echter niet goed lukt vanwege tijdgebrek.

Gevraagd wordt naar de status van het CVRM netwerk. Dit is een slapend netwerk en tevens een
netwerk waar samenwerking met de Ghogo voor nodig is. De verwachting is dat dit netwerk wel
snel weer opgestart kan worden als er samenwerking en financiering voor is.
Opgemerkt wordt dat het kan zijn dat er per gemeente behoefte is aan CVRM of een ander project.

Zoals eerder gezegd volgt er in maart een bijeenkomst waarvoor alle netwerkbestuurders worden
uitgenodigd en er wordt gestreefd naar hernieuwd overleg met Ghogo en Zilveren Kruis.

6. Financieel
- Verzocht wordt alle declaraties over 2019 voor 1 maart a.s. in te dienen bij Marije de Leur.
- Er zal een kascommissie worden ingesteld. Een oproep voor commissieleden volgt via de

nieuwsbrief. Aangegeven wordt dat men wellicht beter potentiële commissieleden persoonlijk
kan benaderen. Deze suggestie wordt meegenomen.

7. Rondvraag en sluiting
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.

Marije de Leur sluit om 21.20 uur de vergadering met dank aan de aanwezigen.
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